



Spring Festival Holiday Deals

春节迎新路线 2017

Trip Inquiry: 15001791355 travel@okdealclub.com Wechat:okdealtravel publick wechat: OKDealClub



Plan 1:3-Day CNY Shangougou Village Escape 27th Jan.春节山沟沟品纯正年味之旅



Enjoy the 3-day escape in the most remote country side Shangougou (山沟沟) 70km away from Hangzhou and celebrate Chinese New Year in traditional activities with local people. Get ready for a Chinese New Year dinner party perfectly touched by the country styles, making dumplings and Tofu together , enjoy bonfire party and firecrackers in mid. night, visit local families as guests with new greetings, Besides you will also have chance to visit beautiful nature view of bamboo forest, waterfalls and pools during day hiking, don't hesitate to to join us, the nature is waiting to embrace you!

OK, Deal! Club特别设计的具有农家特色的新春传统民俗旅游路线，除夕夜在余杭山沟沟农家，与中外驴友们一起包饺子，打年糕，磨豆腐，晚上一起放鞭炮烟花迎新春，第二天去当地村民中串门拜年吃茶果，体验真正农家春节的热闹气氛.同时还可游览山沟沟森林氧吧的天然美景，竹林瀑布，让人流连忘返！



Destination :Shangougou Village, Yuhang Country, Zhejiang Province (浙江 余杭 山沟沟)
Date: Fri. 27th – Sun. 29th Jan. 2017(2 nights 3 days in National holiday)
Cost : RMB 1190 p/p (Includes transportation of Shuttle Bus, two-night accommodation in local guest house, 7 meals in three days plus CNY eve feast dinner and alcohol& snack for bonfire party, tour place main entrance fee, travel insurance fee)

活动地点: 浙江 余杭 山沟沟

活动日期: 2017年1月27日-29日 (春节假期前三天)

预计花费: 1190元/人 (包括来回空调大巴车费, 三天的全部餐费含年夜饭, 农家乐住宿两晚, 景点大门票, 传统民俗体验活动,西式早餐和派对酒水饮料零食, 团体公共用品)

[Click Here For Details](#) [点击查看详情...](#)

Plan 2:3-Day CNY Mt.Daming Skiing,Snow Hiking&HotSpring春节大明山滑雪赏雾凇泡温泉三日游



For lovers of skiing in the Shanghai area, don't miss out this Chinese Spring Festival holiday trip to Daming mountain(大明山) located at Lin An City(临安) in Zhejiang Province, there is the highest and largest ski resort with the best equipment in Eastern China, you will also have chance to visiting the stunning rime scenery during mountain hiking, in this the first day we will also visit the ancient Heqiao Village(河桥古镇) for its Qing Dynasty architecture and historic sites and enjoy the wonderful hotspring in the last day. Besides, fun evening bonfire party will be organized as the same for you to mingle with the cool people in this travel group to celebrate Chinese New Year with Fireworks!

冬季怎能错过滑雪乐趣！春节假期，跟随OK,Deal! Club去浙江临安，第一天游览古朴自然的河桥古镇，寻找昔日清代民国抗战文革留下的历史遗迹；第二天去素有“小黄山”美称的大明山欣赏绝美雾凇，在山顶体验激情滑雪；最后一天前往云曼温泉放松身体，劳逸结合.白天是自然景观和文化路线的结合，晚上可以在农家篝火晚会结交中外驴友共贺新春，不亦乐乎！



Destination: Daming Mountain, Lin An City, Zhejiang Province (浙江 临安 大明山)

Date: Tue. 31st Jan. – Thurs. 2nd Feb. 2017(2 nights 3 days in Spring Festival holiday)

Cost: RMB 1250 p/p (Includes transportation of Shuttle Bus, two-night accommodation in local hostel, 7 meals in three days plus alcohol and snack for campfire party, tour place main entrance fee,hotspring fee, travel insurance fee)

活动地点: 浙江 临安 大明山

活动日期: 2017年1月31日（初四）--2月2日（初六）（春节假期三日两晚）

预计花费: 1250元（包含来回空调大巴，全部餐费，两晚农家住宿和景点门票，保险费用，领队费用，温泉费用,派对酒水零食及公共物资费）

[Click Here For Details](#) [点击这里查看详情...](#)

Plan 3: 4-Day CNY Mt.Sanqing,ZhugeBagua&Wuyuan Village Tour 春节三清山诸葛村婺源四日游



Take this 4-Day bus tour to visit and stay overnight on Sanqing Mountain(三清山) in Jiangxi Province, enjoy the beautiful nature view of mountain, forest, waterfalls, pine tree and rocks which is similar to Yellow Mountain as well as historical sites of Taoism, on the way we will visit Zhugebagua Village(诸葛八卦村) for its ancient architecture and Mysterious designing concept based on the Eight Diagrams theory, and on the way back we will visit the most beautiful Chinese village – Wuyuan(婺源) at Yantian Ancient Camphor Tree Folk-Custom Garden(婺源-严田古樟民俗村), this trip will combined beautiful scenery as well as ancient Chinese Taoism culture learning!

江西三清山，中国第七个列入“世界自然遗产”名录的风景区，被《中国国家地理》评为西太平洋最美的峰林，OK,Deal! Club本次策划的路线于春节假期的四天，在三清山上酒店住宿一晚，可欣赏到奇峰云海和山上壮美日出景观，在路上也可参观神秘诸葛八卦村 – 传说中诸葛亮后裔的聚集地，在回程中也在最美乡村 -- 婺源停留一晚，参观当地的千年古樟树，体验当地民风和小桥流水。



Destination: Sanqing Mountain, Shangrao City, Jiangxi Province (江西 上饶 三清山)

Date: 29th Jan. – 1st Feb. 2017(3 nights 4 days in CNY holiday)

Cost: RMB 1650 p/p (Includes transportation of Shuttle Bus, three-night accommodation in Hotel/ local hostel, 10 meals in four days plus alcohol and a snack for campfire party, tour place main entrance fee, travel insurance fee)

活动地点：江西 上饶 三清山

活动日期：2017年1月29日-2月1日（春节初二到初五）

预计天数：四天三夜

预计花费：1650人（包括来回空调大巴车费，4天的全部餐费七正三早，三星农家/酒店住宿三晚，所有景点大门票，西式早餐和派对酒水饮料零食，团体公共用品）

[Click Here For Details](#) **点击这里查看详情...**

Plan 4: 3-Day Hou`an Village Escape 31st Jan. – 2nd Feb. 2017春节假期“醉”美天台后岸村山水休闲三日游



Enjoy this 3-Day escape to peaceful Hou`an Village located at Tiantai Country, Zhejiang Province, enjoy the beautiful scenery of mountain and river surrounding the village, hiking in forest and lots of greens will make you feel at ease from the hectic urban life, visiting Mingyan Ancient Temple(明岩古寺) and learn Chinese Buddhism culture, in the night time, bonfire party will be organized as usual for you to mingle with other travelers, Relaxed route planned by OK,Deal! Club for a nature getaway, only 1090rmb covers all of the items in this trip!

给自己三天时间，跟着Ok Deal Club 一起逃离城市，到天台后岸村享受山水风光。这里山水环绕，你可以在林中漫步，还可以到明岩古寺体验中国的佛教文化。当夜晚来临，篝火晚会将牵起同行的所有同伴一起狂欢。



Destination: Hou`an Village, Tiantai Country, Zhejiang Province (浙江 天台县 后岸村)

Date: Tue. 31st Jan. – Thurs. 2nd Feb. 2017 (2 night 3 days of CNY Holiday)

Cost: RMB 1090 p/p (Includes transportation of Shuttle Bus, two-night accommodation in local guest house, 7 meals in three days, tour place entrance fee, party alcohol & snacks and insurance fee)

活动地点：浙江 天台县 后岸村

活动日期：2017.1.31-2.2

预计天数：3天2夜

预计花费：1090元/人（包括来回空调大巴车费，两个晚上的住宿费用，3天7餐的餐食费，当地景点门票以及派对酒水零食费用）

[Click Here For Details](#) [点击这里查看详情...](#)

东北冰雪童话季
Harbin Ice Festival & Wonderland Snow Tour
Harbin 哈尔滨 – Yabuli 亚布力 – Snow Country 雪乡 – Changbai Mountain 长白山

Trip Inquiry: Mobile: +86 15001791355 Email: travel@okdealclub.com Wechat: OKDealTravel



西藏路线全年计划 Tibet Tour Plan 2017



Trip Inquiry : 15001791355 travel@okdealclub.com Wechat: OKDealTravelPublic Wechat: okdealclu

Trips Inquiry & RSVP --

Please send your contact information to Public Wechat OKDealClub OR Email travel@okdealclub.com with the title of the name of destination and include the information below, we will confirm with you the way to pay for the deposit once we get your application.

添加公众微信号 OKDealClub或者发送email到 travel@okdealclub.com, 标题注明旅游目的地并填好以下信息报名, 我们收到申请后会和你及时确认定金付款方式--

(Necessary info.必填信息)

Full Name全名:

Gender性别:

Age年龄:

Nationality国籍:

Mobile手机:

Email:

Your Passport/ID Number护照/身份证号:

(Optional Info.选填信息)

Emergency Contact Person紧急联络人:

Food& Beverage Preference饮食偏好:

Hotel Room Preference酒店房间要求:**



**Trip Inquiry&RSVP -- Email: travel@okdealclub.com Customer Service
Wechat: OKDealTravel Public Wechat:okdealclub, Mobile :15001791355**

**Check here for OK, Deal! Club Outdoor Trips Registration Q&A 户外旅游报名
流程及常见问题解答**

**Bank ATM Card Free Transfer Procedure Illustration/ 银行ATM机无卡汇款图解
(For the guests who paying travel deposit)**

**Kind Reminder --The space is LIMITED in holiday travel peak season, please
send the RSVP information and travel deposit for you and your friends to us
AS EARLY AS POSSIBLE!**

**特别提醒：国定假期为旅游旺季,位置有限，请尽早将您和朋友的报名资料及旅游
定金发给我们确认报名！**

**How is an OK, Deal! Club Trip different from a travel agency's trip/ OK, Deal!
Club 与其它旅游中介机构的不同之处？**

1. We offer Bilingual service for trip members from both China and Western origin 为旅游团队内的
中外成员提供中英双语服务
2. Reasonable prices with a personal touch--we take into account western culture and habits in
food and drinks selection as well as for general trip planning. 价格合理，服务贴心，旅行计划中充
分考虑到西方人的生活和饮食习惯，如准备西式早餐和组织派对提供酒水等。
3. Comparing with the popular but commercial and crowded tour places, we prefer to bring you to
the no-one-goes-to place with peaceful and beautiful view 相比一般旅行社安排的旅游热门路线，
商业化和人群拥挤的热门景点，我们更愿意带大家去非商业化的路线，景色安静而优美，让您真正体
验到旅游的乐趣。
4. We organize parties during the trip to facilitate social networking. Many of our members become
good friends and even date after the trip! 我们在旅游中加入交友环节，晚上组织社交派对帮助大家
彼此熟悉，许多成员在旅行之后因此成为好朋友甚至情侣！
5. We never push people to do any shopping or attempt to make commission from your
purchases. We offer a fully enjoyable, relaxing trip. You do what you want! 我们郑重承诺从不会在
旅游活动中安排强制购物或者试图从游客购物中赚取提成，我们为您提供的是完全自由放松娱乐的旅
游！

Trip Organizer: OK, Deal! Travel

本俱乐部承接公司团体旅游活动，根据客户需求策划设计旅游
线路，公司员工户外拓展，中英文双语服务！联系
travel@okdealclub.com或者15001791355咨询详情，

[查看更多旅游线路请点击这里](#)

**Corporate Service-- We offer tailor -made trip planing and
organizing service for companies, feel free to contact us travel@okdealclub.com or
15001791355 for details,click [HERE](#) to check more travel routes!**



[Web Version](#)

[Preferences](#)

[Forward](#)

[Unsubscribe](#)

Powered by **Mad Mimi**®

A GoDaddy® company